
  ((  CATALST     كتاليست بلس

التركيب :

%           8%   - نيتروجين 14- احماض امينية 
%3%        - حديد 10- ماغنسيوم 

%2%              - منجنيز 2.5- زنك 

الخواص :

يحتوي علي الماغنسيوم المسئول عن اللون الاخضر داخل النبات )مادة الكلوروفيل(.1
يعمل علي زيادة النموات والتفريعات الجانبية مما يزيد من القدرة علي الانتاج .2
يساعد النبات علي اعطاء مجموع خضري قوي يساعدة علي التغلب علي الظروف الجوية.3

والتغيرات الجوية السيئة 
وجود الاحماض الامينية يعطي النبات القدرة علي مقاومة التغيرات المناخية الصعبة وكذلك تحمل.4

الصدمات 
المركب غني بالعناصر الصغري وخاصة مركب الزنك اللازم لنمو المحاصيل المختلفة مثل) الذرة –.5

القمح – الارز ( وكذلك النيتروجين 
سم / لتر رش علي المجموع الخضري250سم : 150معدل الاستخدام : .6
 لتر/ فدان في السماده3: 7.2
قابل للخلط مع الاسمدة المركبة وكذلك منظمات النمو.8
قابل للخلط مع المبيدات ) ثيوفينات مثيل – ميتلاكسيل مانكوزيب – كبريت ميكروني – عدا.9

النحاسية (
ينصح عمل تجربة قبل الخلط.10



Installation:

 -Amino acids 14% - Nitrogen 8% 

 -Magnesium 10% - Iron 3%

 -Zinc 2.5% - Manganese 2%

Properties:

It contains magnesium, which is responsible for the green color inside the plant 

(chlorophyll).

It increases growth and lateral branches, which increases production capacity 

It helps the plant give a strong vegetative system that helps it overcome bad 

weather conditions and weather changes 

The presence of amino acids gives the plant the ability to resist difficult climate 

changes as well as withstand shocks 

The compound is rich in microelements, especially zinc, which is necessary for the 

growth of various crops such as (corn - wheat - rice), as well as nitrogen .

Usage rate: 150 cm: 250 cm / liter spray on vegetables

2 :3 liters/acre in fertilizer

Can be mixed with compound fertilizers and growth regulators

Mixable with pesticides (methyl thiophenate - methlaxyl mancozeb - micronized 

sulfur - except copper)

It is recommended to do a test before mixing


